



TAK NGA SECONDARY SCHOOL

Application for S1 Non-SSPA School Places (2022-2023)

1. Application period:
Date: 26 July 2022 (Tuesday)
Time: 9:00 am – 1:00 pm; 2:00 pm – 4:00 pm
2. The completed application form should be submitted to our school, together with photocopies of the following documents, **in person** on Tuesday 26 July 2022.
 - (a) Primary 5 and Primary 6 report cards
 - (b) Allocation Slip issued by EDB
 - (c) Hong Kong Identity Card
3. Applications submitted by fax, mail, courier or email will not be accepted.
4. **Not all applicants** will be invited to sit for entrance examination.
The list of the invited applicants for the entrance examination will be announced in our school's homepage (www.taknga.edu.hk) at 6:30 pm on 26 July.
5. Time and date of entrance examination: **1:30 pm – 3:15 pm on Wednesday 27 July 2022.**
6. The administrative charge is **HK\$50** for each applicant.
7. Admission criteria:
 - Performance in the entrance examination.
 - Academic results and conduct.
8. Successful applicants will be notified by phone after 4:00 pm on 29 July 2022. Applicants do not need to make enquiries to our school office about their application status.
9. Parents should complete the registration procedure at their daughter's allocated school first.
10. Non-local applicants should submit the following documents with the application form:
 - Photocopy of the approval from the Director of Immigration.
 - Photocopy of a valid travel document which shows the permitted duration of stay in Hong Kong.
11. Please note that application forms, administrative charges and other documents submitted can neither be cancelled nor retrieved.

12. Precautionary measures under Coronavirus outbreak 2019

Under the guidelines given by the Education Bureau, all applicants who are invited to sit for the entrance examinations are required to complete a **Rapid-Antigen Test (RAT)** before going to school. In respect of this requirement, please observe the following measures:

- (a) Applicants' body temperatures should be taken before coming to school.
- (b) Applicants should complete a RAT, take a photograph of the **negative** RAT result, and save it in her mobile phone or device. The result will be checked by a teacher/staff member upon each student's arrival at school.
- (c) Applicants who cannot provide the RAT result should obtain a RAT kit from the School Office at their own expense (cost per kit - \$20).
- (d) To prevent infection, applicants and parents should wear a mask and bring spare masks and tissue paper to school. Upon entry to school at the main entrance, students should have their body temperature checked, wash hands with liquid soap or apply alcohol hand gel and disinfect shoe soles. Applicants should also bring her own drinking water.
- (e) According to the "Health Advice to Schools for the Prevention of COVID-19" issued by the Centre for Health Protection (CHP), parents should use the "**LeaveHomeSafe**" mobile app at the entrances.



德雅中學

2022 至 2023 年度非中央派位中一學位申請須知

1. 報名日期及時間：
日期： 2022年7月26日(星期二)
時間： 上午9:00至下午1:00; 下午2:00至4:00
2. 申請人須填寫2022至2023年度非中央派位中一學位申請表，並連同下列文件之副本，於7月26日(星期二)親自交回本校。
 - (a) 小五及小六成績表;
 - (b) 教育局發出之派位證;
 - (c) 身份證。
3. 恕不接受傳真、郵寄、速遞或電郵遞交之申請。
4. 申請人不一定獲安排入學筆試。獲邀參加入學筆試之申請人名單將於 7 月 26 日(星期二)下午 6 時 30 分在本校網頁公布(www.taknga.edu.hk)。
5. 入學筆試日期及時間：7月27日(星期三)下午1時30分至3時15分
6. 獲安排參加入學筆試之申請人需繳交\$50 行政費用。
7. 收生準則包括申請人之：
 - 入學筆試成績
 - 學業成績及操行
8. 獲取錄之申請人將於7月29日下午4:00 後以電話通知，家長無須致電本校查詢。
9. 家長應先往所獲派中學註冊。
10. 非本地申請人需連同下列文件一併繳交：
 - 獲入境事務處處長批准入學的證明文件影印本
 - 註明在港逗留期限的有效旅行證件影印本
11. 申請表、行政費及文件一經遞交，一概不可取回或退還。

12. 防疫措施

按教育局規定，獲邀參加入學筆試之申請人於進入學校前必須完成一次快速抗原測試。測試應在每天早上進行，並在獲得陰性結果才能進入學校。因應相關規定，請注意以下事項：

- (a) 家長或監護人必須為申請人量度體溫。
- (b) 申請人需拍攝當日的快速測試陰性結果，並儲存於手機/平板電腦內。到校時，申請人須展示其結果以供教職員檢查。
- (c) 如申請人未能提供快速抗原測試結果，須到校務處購買快速抗原測試包（每份售價為港幣 20 元），取得陰性結果後方可上課室參加入學筆試。
- (d) 為減少傳播風險，申請人及家長必須戴上口罩，並帶備後備口罩及紙巾。到達學校時，必須用視液及清水潔手或用酒精搓手液潔手，消毒鞋底以及量度體溫。申請人亦須自備飲用水。
- (e) 依據衛生防護中心給學校的健康指引，申請人家長必須使用「安心出行」流動應用程式。



TAK NGA SECONDARY SCHOOL

德雅中學

2022-2023 S1 Non-SSPA School Place Application Form

2022至2023年度非中央派位中一學位申請表

Application No. 編號 : _____ (For office use)

Please write in **BLOCK** letters. 請用**正楷**填寫。

Student Reference (STRN) No. 學生編號 : _____ (Please refer to the Primary 6 Identification Form issued by the EDB.
請填上教育局中一學位分配組編定在小六學生證上的學生編號。)

Name in English 英文姓名 : _____ **Age 年齡 :** _____

Name in Chinese 中文姓名 : _____ **HKID Card No. 身分證號碼 :** _____

Religion 宗教 : _____ **Date of baptism 領洗日期 :** _____ **Parish 堂區 :** _____

Did you apply for a DP at TNSS? (Yes / No) 有否申請本校之自行分配學位? (是 / 否)

School you are attending 就讀校名

in English 英文 : _____

in Chinese 中文 : _____

School Allocated to 被編配學校: _____

Home Address 住址

in English 英文 : _____

in Chinese 中文 : _____

Telephone Number 電話號碼 : _____ / _____

Note:

- (1) After completing the application form, please return it, together with photocopies of the applicant's Hong Kong Identity Card, Primary 5 and Primary 6 report cards, Allocation Slip issued by the EDB, and the certificate of baptism (if the applicant is a Catholic) to Tak Nga Secondary School **in person on Tuesday 26 July 2022 (9:00 am – 1:00 pm / 2:00 pm – 4:00 pm)**
- (2) **Not all applicants will be invited to sit for the entrance examination.** The list of the invited applicants will be announced in our school's homepage (www.taknga.edu.hk) at 6:30 pm on 26 July 2022. Those who are sitting for the entrance examination have to pay an administrative charge of **HK\$50** on 27 July 2022.
- (3) **Admission criteria:**
 - Performance in the entrance examination.
 - Academic results and conduct.
- (4) Time and date of entrance examination: **1:30 pm – 3:15 pm on Wednesday 27 July 2022.**
- (5) **Precautionary measures under Coronavirus outbreak 2019**

Under the guidelines given by the Education Bureau, all applicants who are invited to sit for the entrance examinations are required to complete a **Rapid-Antigen Test (RAT)** before going to school. In respect of this requirement, please observe the following measures:

 - (a) Applicants' body temperatures should be taken before coming to school.
 - (b) **Applicants should complete a RAT, take a photograph of the negative RAT result, and save it in her mobile phone or device. The result will be checked by a teacher/staff member upon each student's arrival at school.**
 - (c) Applicants who cannot provide the RAT result should obtain a RAT kit from the School Office at their own expense (cost per kit - \$20).
 - (d) To prevent infection, applicants and parents should wear a mask and bring spare masks and tissue paper to school. Upon entry to school at the main entrance, students should have their body temperature checked, wash hands with liquid soap or apply alcohol hand gel and disinfect shoe soles. Applicants should also bring her own drinking water.
 - (e) According to the "Health Advice to Schools for the Prevention of COVID-19" issued by the Centre for Health Protection (CHP), parents should use the "**LeaveHomeSafe**" mobile app at the entrances.

注意：

- (1) 填妥申請表後，請連同申請人之身份證、小五及小六成績表、教育局所發出之派位証及領洗紙(如申請人為天主教教徒)影印本各一份，於**7月26日星期二(上午9:00 - 下午1:00/下午 2:00 - 4:00)親自**交回德雅中學。
- (2) **申請人不一定獲安排入學筆試**。獲邀參加入學筆試之申請人名單將於7月26日下午6時30分在本校網頁公布(www.taknga.edu.hk)。獲安排參加入學筆試之申請人需於7月27日繳交\$50行政費用。
- (3) 收生準則包括申請人之:
 - 入學筆試成績表現
 - 學業成績及操行
- (4) 入學筆試日期及時間：7月27日(星期三)下午1時30分至3時15分
- (5) **防疫措施**

按教育局規定，獲邀參加入學筆試之申請人於進入學校前必須完成一次快速抗原測試。測試應在每天早上進行，並在獲得陰性結果才能進入學校。因應相關規定，請注意以下事項：

- (a) 家長或監護人必須為申請人量度體溫。
- (b) **申請人需拍攝當日的快速測試陰性結果，並儲存於手機/平板電腦內。到校時，申請人須展示其結果以供教職員檢查。**
- (c) 如申請人未能提供快速抗原測試結果，須到校務處購買快速抗原測試包（每份售價為港幣 20 元），取得陰性結果後方可上課室參加入學筆試。
- (d) 為減少傳播風險，申請人及家長必須戴上口罩，並帶備後備口罩及紙巾。到達學校時，必須用梘液及清水潔手或用酒精搓手液潔手，消毒鞋底以及量度體溫。申請人亦須自備飲用水。
- (e) 依據衛生防護中心給學校的健康指引，申請人家長必須使用「安心出行」流動應用程式。